

Bestyrelsesmøde

Hvad: Bestyrelsesmøde Faaborg Tennisklub

Hvor: Hos Peter John

Hvornår: d. 23/8-17 kl. 19-21.30

Tilstede: Michael, Dennis, Vibeke, Joan, Anders, Peter John, Torben

Referent: Eva

Afbud: Ingen

Dagspunkt:	Drøftelse/Beslutning	Ansvarlig	Deadline
1. Siden sidst	kort orientering af bestyrelsen fra de forskellige ansvarsområder om aktiviteter mv som har relevans for alle at kende til - Orientering fra VR	Leasing Fyn har gentegnet 3-årig sponsorkontrakt.	
2. Status kasserer-post en: Eva	Hvor langt er vi i overtagelsen fra Sven/ Britta og implementering af de nye tiltag fx. betaling med Dankort på hjemmeside - Behov for hjælp frivillig fx. Tina køb af ydelse hos Ole Billum selskab - Beslutte hvad gør vi fremadrettet - skal der en ny på kassererposten?	Eva fortsætter på kassererposten. Eva er i gang med at lave ny aftale med mobilepay - Hvor det er en fem-cifret kode, som skal indtastes istedetfor telefonnr. Vi er ved at blive netsgodkendt, så medlemmerne kan betale med dankort på klubbens hjemmeside	

3. Tennis Anders og Dennis	Resultater fra analyse - Anders kan du sende analyseresultaterne til alle før bestyrelsesmødet - Juniorafdelingen - involvering af forældre, klubmesterskab, indendørstræning - Senior: skal vi have indendørstræning og fx. voksenintroduktion om vinteren? - Skolesamarbejde - Indendørstennis: Skal vi være i Forum Faaborg - aftales skal laves, Aftale med Ole Billum pris pr. time, on-line betaling, gratis tider til træning	2/3 af klubben medlemmer meget tilfredse med træningen. Den sidste 1/3 havde konstruktive råd til forbedringer, som bliver implementeret i efterårets træning. Ingen voksenintroduktion i vinter. Vi vil gerne fortsætte vores samarbejde med Mogens Spangenberg.	
4. Anlæg og Klubhus	Hans Tønnesen har meldt sig på banen og vil gerne hjælpe og være projektleder for projekter vedr. baner og klubhus - renovering af klubhus inden vinteren - skal vi søge midler se nedenfor - Peter John kan du sende oplæg til renovering af klubhus til alle i bestyrelsen - kasser med grus på banerne - skal vi det? - Løbende ordning af banerne - ukrudt mv - vi skal have sat det i system - vinterklargøring af banerne	Torben samler hold, som er ansvarlige for baneanlægget, Han sparer med Eske i forhold til at finde frivillige. Joan og Michael er ansvarlige for klubhuset. Peter John laver plan for renovering af klubhus. Vi skrinlægger etablering af nyt klubhus, da bestyrelsen synes, der er andre mere presserende ting fx renovering af vandingsanlæg. Der er problemer med lysanlægget. Elektriker? Torben bestiller 4 stk bænksæt. Vandingsanlægget skal renoveres.	Deadline 20. september for ansøgning af midler til renovering. Bænksæt til levering forår 2018

5.Vedtægter og Regler	- Vi skal have fundet et par frivillige til at gå vores vedtægter og regler igennem - så det kan blive besluttet på generalforsamlingen	Peter John kigger vedtægterne igennem	Oplæg på næste møde d. 25/8
5. Sociale arrangementer Joan	- Dame- og herre dag - Afslutningsfest - afslutningsbrunch - Sponsordag	Damedag d. 3. september. Michael og Kurt arrangerer herredag. Sponsordag og afslutningsbrunch afholdes sammen.	
6. Heartland/Ege skov	Skal vi fortsat være involveret?	Vi vil gerne stå for parkering på Heartland. Vi synes, det er for svært at skaffe medlemmer til andre parkeringsopgaver	
7. Eventuelt			
Dato næste møde/Forplejning	Hos Vibeke 25/9 kl.18		